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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2022/23:651 Underentreprenörsled

Byggbranschen är en av flera branscher som pekas ut som särskilt utsatta mot 
arbetslivskriminalitet. Att motarbeta arbetslivskriminaliteten är oerhört viktigt 
och behöver bedrivas på flera olika sätt. En fråga som oftast lyfts upp som del i 
problematiken är alla led av underentreprenörer. Både upphandlare, 
arbetsgivarorganisationer och fackliga organisationer lyfter problematiken i att 
säkerställa att lagar och villkor följs ju längre ned i kedjan de kommer.

I Norge har det testats att begränsa hur många underentreprenörsled som får 
användas vid offentlig upphandling. Det var också en del i Delegationen mot 
arbetslivskriminalitets första delbetänkande med lärdomar från Norge.

I utredningen Effektiv och tillförlitlig kontroll av leverantörer vid tilldelning av 
offentliga kontrakt ska utredaren se om det är möjligt att införa liknande 
begränsningar i Sverige. I kampen mot den organiserade brottsligheten är också 
arbetslivskriminaliteten oerhört viktig att komma åt då den till mycket 
finansierar den organiserade brottsligheten.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Erik Slottner:

 

Avser statsrådet att verka för att begränsa antalet underentreprenörsled inom 
offentlig upphandling som en viktig del i arbetet mot arbetslivskriminaliteten?

………………………………………

Jim Svensk Larm (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-05-11
Besvaras senast
2023-05-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


